

# Referat af FU møde i FSNR

Lørdag den lørdag den 3. maj hos

Helle Ammitzbøll Nielsen, Strandlodsvej 4, 4500 Nykøbing Sjælland

## Deltagere:

- Birthe Riddersholm (BR) - formand
- Steen Bakhøj (SB)
- Peter Beyer (PB)
- Helle Ammitzbøll Nielsen (HN)
- Christian Dorfeldt

Fraværende: Dorthe Hansen (DH), Charlotte Bjerregaard (CB)

## DAGSORDEN:

- ❖ Godkendelse af dagsorden.
  - Dagsorden blev godkendt.
- ❖ Godkendelse af referat fra FU mødet den 15. februar 2025
  - Ingen yderligere kommentarer. Referatet blev godkendt.

### 1. Økonomi og regnskab

Alle har indbetalt kontingent. Vores kontantbeholdning er 32.000,- kr., og vi har 100.477,- kr. på vores opsparingskonto.

Helle vil gerne overtage kasserer opgaven. Steen fortsætter dog med opgaverne, indtil Helle er helt på plads i forhold til Danske Bank. Når alt er betalt efter Repræsentantskabsmødet, vil BR kontakte Danske Bank og foretage de nødvendige ændringer i dokumentationen.

### 2. Repræsentantskabsmødet

Birthe har booket lokalet til repræsentantskabsmødet den 31. maj i Pakhus 2

#### 2.a Formødet

Der har været mange ting i spil til dette års formøde, men det har ikke været muligt at få foredragsholdere til emnerne. Vi har bedt Odsherred Kommune komme med et oplæg omkring stormflodssikringen, men det har ikke været muligt, da der for tiden ikke er fremdrift i projektet. Projektlederen er sygemeldt og den der har overtaget ved ikke ret meget om projektet. Vi ville også gerne have nogen til at tale om lokalplaner, men vi venter til der er nogen, der er helt færdige med en plan.

Vi fremlægger status af 3 projekter.

- Resultaterne af de spørgeskemaundersøgelser vi lavede omkring Nytår
- Resultaterne fra en spørgeskemaundersøgelse fra Grøftenetværk
- Status på projekt afvanding Skærby Strand.

BR henter nøgler til Pakhuset dagen før.

BR køber kaffe, the, sukker, mælk. HAN bestiller og henter wienerbrød hos bageren.

Vi mødes derhenne ca. 8.30 til opstilling af borde og kaffebrygning

### **3. Hjemmeside**

FSNR's hjemmeside fungerer godt. Det er værre med FSIO's hjemmeside. Den hænger ikke rigtig sammen og de to andre organisationer har ikke skrevet de indlæg de skulle. Vi vil tale med dem om det ved næste FSIO møde og få styr på det.

### **4. Nyt fra udvalgene**

#### **4.a Odsherred Forsyning**

Der er ny dato for møde med OF. Desværre nås det ikke før Repræsentantskabsmødet. Vi aftalte ved sidste møde, at vi ville blive indkaldt til møder omkring planlægning af kloakering i fremtiden i Odsherred. Lige nu ligner det den helt store skandale, da alle tidligere bestyrelsesmedlemmer nu er blevet sagsøgt for mange millioner.

#### **4.b Stormflodsprojektet**

Der er ikke noget nyt om projektet. BR har forsøgt at få oplysninger fra OK. Projektlederen er sygemeldt og den nye projektleder skal blot færdiggøre udbudsmaterialet til rådgiver. Han ved ikke noget om det og kan ikke stille op til vores formøde og give en status. Vi må afvente hvad der sker, men det kommer nok ikke i gang i år.

#### **4.c Workshop omkring grøftenetværk**

Peter har lavet et stort arbejde med at lave et oplæg til en workshop til afholdelse med medlemmerne af alle grøftenetværkerne. Lige nu kommer vi ikke længere før alle ved hvor vigtigt det er, at vi passer vores vandløb. Der er mange bredejere, der ikke er medlem af en grundejerforening og det er dyrt i tid, når vandet står højt. BR og PB har ved et møde med OK, fremlagt ønske om at påbud skal kunne udstedes meget hurtigere, men det kan OK ikke på grund af lovgivningen.

#### **4.d Møde med vandteamet**

PB, JJ, BR har haft møde med vandteamet angående de projekter vi arbejder med lige nu. John Jensen arbejder på at finde en løsning på Skærby Strands problemer med høj vandstand. De forsøger at finde en rådgiver og entreprenør. Men der er rigtig mange i samme situation lige nu. De arbejder også på at finde en betalingsmodel. God rådgivning fra Teresa og Gry.

OK vil gerne være med til at afholde en workshop, men det er svært at finde en dato, da sommerhusejerne kun er her i weekenden og medarbejderne i OK helst ikke vil arbejde i weekenden. Vi aflyser nu møde dato nr. 2 og må afvente hvad der bliver diskuteret ved vores Repræsentantskabsmøde. Nu bliver det under ingen omstændigheder før til efteråret. Det er bare vigtigt, at vi får talt sammen, så vi ikke ender i panik når de store vandmængder kommer igen.

## **5. Verserende sager**

### **5.a FSiO**

Vi har haft møde med FSiO. Der er problemer med at finde repræsentanter i SAGT til deres bestyrelse. De to andre paraplyorganisationer vil gerne at vi lægger alle 3 foreninger sammen. Det vil FSNR imidlertid ikke, da vi mener det vil tage fokus fra vores lokale problemer. Vi har givet Helene nogle værktøjer der har virket for os. Vi håber hun kan få flere til at deltage i arbejdet. Helene gør et kæmpe arbejde med at sidde i diverse udvalg.

### **5.b Samarbejdet med OK**

Samarbejdet med OK går godt. Der har dog været noget træghed i systemet. Der er flere af vores foreninger der har klaget over, at man ikke kan komme til at tale med nogen i trafikteamet. Det er dog lykkedes for FSiO's trafik udvalg at få et møde hvor de kunne fremlægge resultatet af deres trafik undersøgelse. Det var et godt møde og de vil blive indbudt når der skal lavet en ny trafikplan i OK.

### **5.c Forlystelsesparken i Rørvig**

Der er nu blevet igangsat trafik undersøgelser, så der er helt styr på hvad der er brug for hvis projektet skal gennemføres.

#### **Eventuelt:**

Intet

*Peter*